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Dana 25. 02. 2019. godine, u prostorijama 

Agencije za audiovizualne medije (AMA) u 

Tirani održan je sastanak između predstavnika 

AMA-e i Agencije za elektronske komunikacije i 

poštanske usluge Crne Gore (EKIP). Delegaciju 

EKIP-a su činili: Darko Grgurović, izvršni 

direktor Agencije, Boris Jevrić, pomoćnik 

izvršnog direktora za radiokomunikacije, Elvis 

Babačić, menadžer za fiksne i mobilne 

radiokomunikacije i Amir Molazećirović, 

menadžer za radio-difuziju, dok su delegaciju 

AMA-e činili: Gentian Sala, predsjednik AMA-e, Sami Nezaj, zamjenik predsjednika, Dritan Xhelili, 

šef kabineta i Elkeda Domi, direktor sektora za planiranje radio-frekvencija. 

Sastanak je organizovan povodom inicijative EKIP-a upućenoj administracijama svih nama susjednih 

država a u vezi planova oslobađanja opsega 700 MHz od strane radio-difuzne službe i dodjela tog 

opsega mobilnoj službi. Tokom sastanka su razmjenjena iskustava između dva regulatora vezana za 

proces digitalnog emitovanja i pružanja novih medijskih usluga, kao i za modele intenziviranja dalje 

saradnje u okviru zajedničkih nadležnosti ova dva regulatora. 

Na sastanku su u najvećem dijelu diskutovana pitanja tehničke prirode poput trenutnog stanja u vezi 

korišćenja radio frekvencija iz opsega 800 MHz u Crnoj Gori od strane operatora mobilnih 

komunikacionih mreža, te statusa štetnih interferencija koje su bile uzrokovane od strane radio-

difuznih emitera iz Republike Albanije u prethodnom periodu. Predstavnici EKIP-a su prezentovali da 

je Crna Gora prva zemlja našeg regiona koja je već oslobodila opseg 700 MHz od strane radio-

difuzne službe, te da su dalji planovi i vremenski okviri dodjele ovog opsega tijesno vezani za status 

korišćenja ovog opsega kod naših susjeda, kao i o planovima i rokovima oslobađanja i dodjelu istog 

mobilnoj službi. Imajući u vidu nadležnosti EKIP-a i AMA-e, bilo je riječi i o potrebi dodatne 

koordinacije radio frekvencija za FM radio i DTT sisteme, kao i razmjene informacija i iskustava o 

stanju tržišta u obje države.  

Gospodin Grgurović i gospodin Sala su se složili da je neophodno nastaviti dalju saradnju između 

ovih agencija u cilju efikasnog korišćenja radio-frekvencijskog spektra u obje države, i to kroz 

organizaciju budućih sastanaka u Podgorici ili Tirani, tokom kojih će se raditi na iznalaženju riješenja 

u vezi tehničkih pitanja vezanih za dalji razvoj medijskog pluralizma i mobilnih elektronskih 

komunikacionih mreža i usluga.  


